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Zápis z jednání Předsednictva  ČSK konaného dne  16. 4. 2024  
 

Přítomni: S. Ježek, J. Boháč, J. Hodic,  
Přizváni: J. Adam, I. Eichler, M.Pavelková, R.Sadílková 
Omluven: J.Pollert 
 

• Kontrola zápisu ze schůze Předsednictva z ledna 2024. 

• Neinvestiční dotace NSA 2024 - Předseda informoval o obdržených dotacích od NSA, ČSK obdržel od 
NSA zatím část dotace – 95% Organizace sportu a 105 % v kategorii REPRE a Tal. mládež. Sekretariát 
ověří podmínky dotací pro 2024, zjistí rozdíly od 2023, připraví informaci po všechny konečné příjemce. 

• Podána informace z jednání NSA k přípravě vzorových etických kodexů pro národní svazy. Vzato na 
vědomí. 

• Rozdělení financí mezi sekce - Předseda navrhl rozdělit přidělené dotace na jednotlivé sekce a STK, 
s mírným navýšením pro STK sportů zařazených v programu World Games. Po projednání návrh 
jednomyslně schválen. 

• Rozpočet ČSK - Předsednictvo po projednání schválilo rozpočet ČSK pro rok 2024 jako předběžný, po 
obdržení kompletní dotace bude upraven. 

• Půjčka z rezervního fondu svazů ČUS – rozhodnuto obratem vrátit prostředky zapůjčené z fondu. 

• Informace ke startu RUS a BLR sportovců na soutěžích ICF – Rozhodnuto o odeslání dotazu ČSK na ICF.  

• Metodika vyplácení cestovného – schváleno předsednictvem per-rollam v mezidobí, bude postupováno 
beze změn podle současných pravidel ČSK. 

• Náborová kampaň SRK do klubů ČSK –J.Boháč podal komentář k přípravě a struktuře jarní části 
kampaně, na náklady SRK ČSK, bude zajištěna reklama v průběhu TV přenosů z akcí ČSK. Předseda 
vyzval sekci VT k případnému zapojení do následujících částí kampaně. 

• Vnitřní předpisy – návrhy aktualizace směrnic projedná J.Boháč se S. Ježkem, v případě potřeby upřesní 
zadání pro legislativce. Schválena úhrada právních služeb za právní služby pro ČSK na další 3 měsíce. 

• Obsluha datových schránek – podána informace o nastavení pravidel vnitřním předpisem ČSK. 

• Novela vodního zákona - Předseda informoval o aktivitách předsedy Asociace vodní turistiky a sportu 
P.Ptáčka k připravované novele vodního zákona, S. Ježek se zúčastní se obhajoby potřeb vodáků 
v příslušném parlamentním výboru. Po diskusi k činnosti AVTS bylo schváleno přizvání P.Ptáčka na příští 
schůzi Předsednictva ČSK. 

• Řešení DPP s pracovníky a spolupracovníky svazu – uzavírání smluv běží dle nových předpisů. Nové 
povinnosti od 1.7.2024, sekretariát bude informovat všechny smluvní zaměstnance. 

• Investiční programy NSA 2024 – pro 2024 aktuální pro ČSK pouze investice pro státní reprezentaci – 
sekce připraví návrhy. Investiční programy na výstavbu a obnovu sportovišť jsou určené pro kluby. 
Program výstavby národních sportovních center nebude mít v r. 2024 prostředky. 

• Informace o činnosti sekcí a STK –  podány informace, všechny sekce mají sezónu po všech stránkách 
připravenou – termínové listiny, předpisy, pravidla, pořadatele, apod. Sekce vodní turistiky ruší některé 
závody z důvodů malého stavu vody. Od STK „malých“ sportů jsou k dispozici písemné informace 
především s požadavky na součinnost s ČSK. 

• Významné sportovní akce v ČR – projednán stav přidělených akcí ECA a ICF a jejich zajištěnosti, v roce 
2024 SP slalom v Troji. V roce 2025 ME v rychlosti, SP slalom v Troji, MS sjezd/sprint v Č.Vrbném + 
závod OH nadějí v Račicích. Bude připravována kandidatura na MS 2029 v Račicích s podáním v r. 2025. 

• Aktivity ICF a ECA – podána informace z dopisu předsedy ICF T. Konietzka – J. Boháč, o přípravě 
Kongresu ICF 2024 v listopadu v Turecku – informace S.Ježek. Předsednictvo projednalo a schválilo 
nominaci J.Pollerta na ocenění od ICF při příležitosti oslav 100 let založení ICF. Odeslat nominaci. 
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• STK Paracanoe a členství ČSK v ČPV – Předsednictvo po přípravě vzniku STK paracanoe a po projednání 
s Českým paralympijským výborem schválil ustavení sportovně technickou komisi pro parakanoistiku a 
její statut. Členové STK budou informovat předsednictvo o činnosti. Ve hře stále je nominace 
parakanoisty na paralympijské hry 2025 do Paříže. Předsednictvo projednalo a navrhne konferenci ČSK 
předjednané členství ČSK v ČPV. Svaz odešle na ČPV přihlášku do Českého paralympijského výboru. 

• Partnerství ČSK s pojišťovnami - J.Boháč informoval o ukončení spolupráce s pojišťovnou ERGO. 
Informace k možnostem spolupráce s UNIQA a.s. podal S. Ježek – probíhají další jednání.  

• Spolupráce ČSK s časopisem Pádler – předsednictvo vyslovilo spokojenost se spoluprácí a schválilo její 
pokračování ve stejném rozsahu. 

• Registrační systém ČSK – informace o funkčnosti rozšířeného systému podal Ježek. J. Boháč poděkoval 
za aktivaci nových funkcí pro SRK, která uhradí náklady za up-grade systému. 

• Plénum ČOV – projednána účast zástupce ČSK na plénu 24.4.2024, Předsednictvo pověřilo hlasováním 
za ČSK J Pollerta s mandátem schválení předkládaných zpráv a návrhu nových stanov předloženého 
olympijskými svazy a schváleného VV ČOV. Dále se zúčastní S. Ježek jako host a J. Boháč jako host za 
ČUS. 

• Příprava Konference ČSK 2024 – proběhla diskuse k programu, vedle standardních bodů bude 
předložen návrh na stanovení svazových příspěvků v minimální výši požadované NSA jako podmínky 
svazové dotace, a návrh na vstup ČSK do ČPV. Materiály budou připraveny a projednány na příští schůzi 
Předsednictva ČSK.  

• Různé –  

- Dotaz ke spolupráci ČSK a CCI s.r.o. – odpověď S.Ježek – zkontroluje stav smluv. 

- Splutí Seiny do Paříže (Palouda) - v jednání 

- Příprava miniatury vlajky ČSK k případnému využití 

- Inspirace  k ocenění zasloužilých členů svazů – možnost využít vyznamenání ČUS v ČSK. 

- Oslavy 100 let založení KVS Praha, 17.4. a 1.5. 2024, projednání zajištění účasti za ČSK 

- Kanoista roku 2024 – informace a dotaz k vhodnému termínu dalšího ročníku. Sekce dodají volné 
termíny pro členy RD. 

 

 

 

 

               Zapsal I. Eichler               Ověřil: S.Ježek  


